
TIEL 18-01-2021 

College van B & W  Gemeente Tiel 

Achterweg 2, 

4001MV Tiel. 

Betreft standplaats Westledeplein. 

Geacht College, 

Ik ben , van Kaashandel  en neem standplaats in bij Westlede. 

Ik , en zo ook de twee visboeren, hebben in maart 2020 standplaats vergunning gekregen bij 

winkelcentrum Westlede. We zijn blij dat wethouder B. Brink ons een plek heeft aangewezen. 

We staan daar nu 4 maanden, maar zeker niet naar alle tevredenheid. De locatie is meer bij de 

achterdeur van de ALDI dan op een fatsoenlijke plaats.  

De plaats wordt ook nog eens steeds kleiner, omdat er nog bomen zijn geplant  en er fietsenrekken 

zijn geplaatst, precies voor onze standplaats. Als Gemeente Tiel een andere bestemming voor dit 

afgelegen stukje heeft, geef ons dan een fatsoenlijke plaats op het riante parkeerterrein!  Wij hebben 

ook klanten die in deze CORONA-tijd graag wat ruimte willen. Als we twee klanten hebben staan, kan 

men elkaar nauwelijks passeren! 

Er is totaal geen rekening gehouden met een aanrij route. (we komen niet zomaar uit de lucht vallen) 

We moeten nu via de parkeerplaats een hoge stoeprand nemen, omdat aan de zijkant bomen zijn 

geplaatst.  Deze stoeprand had ook aangepast kunnen worden, zodat we er goed kunnen oprijden.  

Als er auto’s geparkeerd staan kunnen we er helemaal niet op of ’s avonds eraf! Dus een verordening 

dat er twee parkeerplaatsen niet benut kunnen worden op vrijdag zou wenselijk zijn. 

Ik krijg steeds meer het gevoel dat de wethouder z’n toezegging heeft gedaan, maar dat het 

uitvoerende orgaan er alles aan doet om het ons ongemakkelijk te maken. 

Dan heb nog een paar vragen: 

Waarom kunnen wij niet op het parkeerterrein staan? Als het om de parkeerdruk gaat dan is er 

ruimte genoeg, of zijn er andere afspraken gemaakt die wij niet mogen weten? Neem de standplaats 

aan de Laan van Westrooijen bij de COÖP, deze staat ook op het parkeerterrein en het is daar veel 

kleiner!! (het aantal parkeerplaatsen voor Westlede zijn toch gerealiseerd, dan kan daar toch ook wel 

1 dag in de week een standplaats gebruik van maken?) 

Waarom heb ik, als kaasboer, moeten voldoen aan een omgevingsvergunning en de visboeren niet? 

Het lijkt wel of er met twee maten gemeten wordt. Is dit wel geoorloofd? 

Waarom worden wij steeds gepasseerd bij enige verandering betreffende de standplaatsen? Overleg 

is toch een kleine moeite! 



Ik hoop dat het een en ander nog in overweging genomen kan worden en dat u antwoord kunt geven 

op mijn vragen. 

Hoogachtend, 


